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Abstract (en)
[origin: WO9007455A1] A packaging container consists of a one-piece cut-out of cardboard or the like. The side walls (2) which form the container
body (1) are connected to a rectangualr base (6). The base (6) consists of two triangles (8) which rise from a common diagonal fold (9), and each
triangle is connected via an intermediate triangle (10) to the edges (7) of the base. Longitudinal edge strips (11) on opposite longitudinal edges (4)
are joined to each other.

Abstract (fr)
Un récipient d'emballage se compose d'une seule pièce découpée en carton ou similaire. Les parois latérales (2) qui forment le corps (1) du
récipient sont reliées à un fond (6) rectangulaire. Le fond (6) du récipient se compose de deux triangles (8) qui partent d'un pli diagonal commun (9)
et qui sont reliés chacun avec les bords marginaux (7) du fond par un triangle intermédiaire (10). Des bandes marginales longitudinales (11) sont
reliées les unes aux autres sur deux bords longitudinaux opposés (4).
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